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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1095 Nedläggningen av Västerås flygplats

Tidigare i veckan kom beskedet att lägga ned Västerås flygplats. Beslutet har 
tagits av Socialdemokraterna, Liberalerna och Miljöpartiet, vilka tillsammans 
har 27 av 61 mandat i kommunfullmäktige, men det har inte formellt beslutats 
av denna församling än. Det är dock troligt att ett sådant förslag kommer att få 
stöd med hänsyn till Vänsterpartiets uttalande och därför vinna laga kraft. 

Västerås flygplats har i dag ingen reguljär inrikestrafik, men Ryanair trafikerar 
Alicante, London och Malaga. En flygplats har dock fler funktioner än bara 
passagerartrafik. Det finns även sjuktransporter och brandflygverksamhet, och 
man måste även väga in behovet av flygfält i rikets försvar. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Anser ministern att samhällsviktiga funktioner knutna till Västerås flygplats 
kan upprätthållas vid en nedläggning, och vidtar ministern några åtgärder inom 
ramen för sitt ansvarsområde i regeringen?

………………………………………

Patrik Jönsson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-13
Besvaras senast
2020-03-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


